

一. 安装电池。打开透明盖, 拉出抽屉放入2节7号1.5V干电池。

二. 设置当前时间

按“校时”键→时钟闪、理乐、→按’▲▼”键设置当前小时数→按’设定”键确认→分钟闪、地乐→按’▲▼”键, 设置当前分钟数→按’设定”键确认, 当前时间设置完成。



三. 设置模式

按’模式”键, 显示屏显示: 模式开始时间运行时间天数

模式对应的数字1闪、理乐, 开始设置第一个程序, 按’设定”键确认, 用设置当前时间的方法设定好你需要的开始时间, 按’设定”键

确认跳转到运行时间的设置, 同样方法通好你需要的运行时间, 注意: 运行时间是时间段; 范围为1分钟到9小时59分, 比如你需

要潜既5分钟, 设置成0: 05即可。运行时间设置完毕后, 按“设定”键确认, 跳转到天数设置。

四. 设置天数

灌溉天数: 如果你需要每天灌溉, 设置成01, 如果你需要2天灌溉一次, 设置成02, 以此类推, 最长可设置30天灌溉。如果设置成00就等于取消了对应的模式, 这个模式将不会运行。按’设定”键确认后第一模式设置结束, 自动跳转到第二模式的设置, 以此类推, 一共可以设置16个模式, 如需结束设置, 按“关”键。



五. 自检

当你设定好你需要的程序后,记得自检。

按“模式”键,然后按“▲▼”键依次检查自己设定的所有模式。如需修改,翻到所需修改的模式,依次按“设定”键跳转到所要修改的程序,修改完成后按“设定”键即可完成修改。

六. 临时灌溉

1. 按“开”键,屏幕出现运行时间0:02时钟闪地乐,然后按“▲▼”键设置好小时数后,按“设定”键确认,后分针闪、理乐,同样的方法,设置好分钟数,按“设定”键开始1霍概,直到灌湖f间结束,如需立即停止1霍概按“关”键即可。同时有齿轮发出的转向声表示已关闭。
2. 按“开”键,再按2次“设定”键,同时有齿率合发出转向声表示已开启,等于默认灌溉(灌溉时间为2分钟),两分钟后自动停止灌溉,如需立即停止灌溉按“关”键即可。

A. Install the battery. Open the transparent cover and pull out the drawer and place it into two 7# 1.5V dry batteries.

B. Set the current time

Press the "Time" button → Clock flash, music, → Press the "▲▼" button to set the current hour → press 'Set' button to confirm → minute flash, to music → press '▲▼' button to set the current minute Count → Press the "Set" key to confirm and the current time is set.



C. Setting mode

Press "mode" key, the display shows: mode start time running time days
The number corresponding to the pattern 1 flashes, and the music begins, set the first program, press the 'Set' button to confirm, set the start time you need with the method of setting the current time, press the "Set" button

Confirm the jump to the running time setting, the same way as you need to run the time, Note: The running time is the time period; the range is 1 minute to 9 hours and 59 minutes, for example you need To dip for 5 minutes, set it to 0:05. After the running time is set, press the "SET" button to confirm and jump to the day setting.

D Set the number of days

Irrigation days: If you need to irrigate daily, set to 01, if you need 2 days irrigation, set to 02, and so on, you can set irrigation for up to 30 days. If set to 00 is equivalent to cancel the corresponding mode, this mode will not run. Press "Settings" button to confirm the end of the first mode setting, automatically jump to the second mode's setting, and so on, a total of 16 modes can be set. To end the setting, press the 'Off' button.



E. Self test

When you set up the program you need, remember to check it yourself. Press 'Mode' key, then press '▲▼' key to check all the modes you have set. To modify, turn to the mode you want to modify, and then press 'Set' key to jump to the program you want to modify. After the modification is completed, press the "Set" button to complete the modification.

F. Temporary irrigation

1. Press the "On" button, the screen will show the running time 0:02 clock flashing music, then press the "▲▼" key to set the hours, press the "Settings" button to confirm, after the minute hand flash, music, the same Method, set the number of minutes, press the "Settings" button to start the game, until the end of the irrigation lake f, if you need to stop immediately, press the 'OFF' button, and the steering sound emitted by the gear indicates that shut down.

2. Press the "ON" button, and then press the "SET" button twice. At the same time, the tooth rate and co-directional steering sound indicate that it has been turned on. It is equal to the default irrigation (irrigation time is 2 minutes). Automatically stop the irrigation after two minutes. Stop irrigation immediately Press the "OFF" button.